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بخشی از مشکلات به مردم بازمی گردد؛ مدیران حاصل انتخابهای مردم هستند| مسئولی که برای مسئولان رده بالا شرط می

گذارد و می گوید باید فلان کار انجام شود، عرضه انجام کار را ندارد و باید کنار گذاشته شود.

سایه جنگ را توان نیروهای مسلح از ایران دور کرد؛ 

فرمانده نیروی هوافضای سپاه با بیان اینکه امروز در کشور مدیران خوب کم نداریم اما عده معدودی که غربگرا هستند مانع
پیشرفت کشور شده اند، گفت: یک بخش این مشکل متوجه مسئولان است که انتخاب های درستی ندارند. به گزارش

اسپادانا خبر و به نقل از فارس، سردار امیر علی حاجی زاده فرمانده نیروی هوافضای سپاه در مراسم یادواره سردار شهید
مرتضی جاویدی در شهرستان فسا ضمن تسلیت ایام سوگواری حضرت زهرا و نیز گرامیداشت مقام شامخ شهدای انقلاب

اسلامی، گفت: حدود 35 سال پیش در اثنای علمیات والفجر 2 در خاطرم هست که آوازه شهید جاویدی سراسر جبهه را فرا
گرفت . بنده با نام این شهید و با کار بزرگ ایشان در عملیات حاج عمران و حفظ تنگه احد که منجر به پیروزی بزرگی شد
آشنا شدم و همواره به وجود این شهید افتخار می کنم و ذهنم هیچگاه نام این شهید را فراموش نکرد و هیچگاه تصور نمی

کردم روزی فرا برسد و در مراسم یادواره شهادت این عزیز شرکت کنم. وی افزود: شهید مرتضی جاویدی آزمایش بزرگی را
با درجه ممتاز پس داد و توانست ایستادگی، ولایتمداری و خدمت به نظام اسلامی را با آن کار ماندگار از خود به یادگار بگذارد.
سردار حاجی زاده با اشاره به محدودیتهای رزمندگان اسلام در دوران دفاع مقدس، خاطرنشان کرد: دشمن با محاسبات دقیق
وارد میدان شده بود و در شرایطی که همه از صدام پشتیبانی کردند برای سرنگونی نظام اسلامی اقدام کردند و ما توانستیم

بعد از گذشت یک سال از جنگ شرایط را تغییر دهیم و موفقیتهای بزرگی را در عملیاتهای ثامن الائمه، بیت المقدس، فتح
المبین در مدت 7یا8 ماه رقم بزنیم. فرمانده نیروی هوافضای سپاه ادامه داد: زمانی که جنگ امنیتی را که اصل نظام را هدف
قرار داده بود را با جنگ اقتصادی مقایسه می کنیم می بینیم که با گذشت چهل سال هنوز با مشکلاتی مواجهیم، ارزش پول ما

تنزل پیدا کرده و اقشار فقیر و کم درآمد ما با مشکلات زیادی مواجه هستند. وی با اشاره به برخی ضعف ها در ساختار کشور،
گفت: پیروزیهای دشمنان حاصل قدرت آنها نیست و بیشتر آنها ناشی از کم کاری و ضعف و نادیده گرفتن توصیه های مقام

معظم رهبری است. سردار حاجی زاده در همین ارتباط افزود: ما تنها 18 ماه بعد از پیروزی انقلاب در آن شرایط سخت و با
دست خالی بر دشمن تا دندان مسلح غلبه کردیم اما بعد از چهل سال با مشکلات اقتصادی مواجهیم با اینکه از سال 88 تا

امروز شعارهای سال ما اقتصادی است و از حداقل دو دهه قبل هشدارهای مقاوم سازی اقتصاد و توجه به ظرفیت های داخل
و ایجاد اشتغال را بارها از رهبری شنیده ایم. فرمانده نیروی هوافضای سپاه با اشاره به کمبودهای دوران دفاع مقدس، اظهار

داشت: در زمان جنگ هیچکدام از فرماندهان ما نگفت که ما نمی توانیم مدیریت کنیم و باید از خارج مدیر وارد کنیم! فرماندهان
نگفتند تا تحریم های تسلیحاتی رفع نشوند ما نمی جنگیم! این مسائل مطرح نبود. نمونه آن شهید جاویدی که وقتی در عملیات

والفجر 2 به محاصره افتاد و همه گفتند برگرد او در جواب گفت: «اجازه نمی دهم تنگه احد دوباره تکرار شود.» وی افزود:
شهید جاویدی اقتصاد ما امروز چه کسی است؟ شهید باکری اقتصاد ما امروز چه کسی است؟ و هر چه زمان بیشتر می گذرد
به فرمایشات رهبری ایمان می آوریم که مشکلات هرچند هم که بزرگ باشد قابل حل است و اگر دشمن قادر است برای ما
ایجاد مشکل کند بخاطر فاصله گرفتن از ارزشها و خو گرفتن به زندگی اشرافی است. سردار حاجی زاده با اشاره به اهمیت

انتخاب مسئولین کشوری، گفت: امروز در کشور مدیران خوب کم نداریم اما عده معدودی که غربگرا هستند مانع پیشرفت
کشور شده اند و یک بخش این مشکل متوجه مسئولان است که انتخابهای درستی ندارند، مگر ما قحط الرجال امثال شهید
جاویدی داریم؟ آیا کسانی که مثل قاسم سلیمانی در اقتصاد عمل کنند، نداریم؟ فرمانده نیروی هوافضای سپاه خاطرنشان

کرد: بخش دیگری از این مشکلات به مردم بازمی گردد. بخشی از این مدیران حاصل انتخابهای مردم هستند. مدیری که رای
مردم را بدست می آورد چرا در تریبون رسمی کشور از آمریکا حمایت می کند؟ وی با تاکید بر توانمندی های کشور، افزود: ما

نسبت به ابتدای انقلاب بسیار توانمندتر هستیم. پس چرا ترامپ از فاصله ده هزار کیلومتری در حالی که نمی تواند حتی کاخ
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خود را اداره کند و مشکل حقوق کارکنانش را حل کند، عربده کشد و ادعا کند که به داد مردم ایران برسد؟ آمریکا یک ظاهر
دارد و آن چیزی است که مرتجعین منطقه و اروپایی ها از آن هراس دارند و باطنی دارد که واقعیت آمریکا است که ما آن را

بهتر می شناسیم، آنها برای ما غریبه نبوده و رعب آور نیستند. سردار حاجی زاده با اشاره به توانمندی های نظامی کشور،
عنوان کرد: برخی می گویند سایه جنگ را با فلان کار دور کردیم. اما این واقعیت نیست، آن چیزی که باعث شد جنگ از کشور
دور شود توان نیروهای مسلح ما اعم از سپاه، بسیج، ارتش و نیروی انتظامی است و بنده عرض می کنم نسبت به چهل سال

گذشته از همیشه توانمند تر شده ایم. فرمانده نیروی هوافضای سپاه در ادامه با توصیه به افراد متمکن جامعه،گفت: جنگ
امروز ما جنگ اقتصادی است. مسئولین وظیفه دارند مشکلات را حل کنند و مردم نیز با همان روحیه عالی که هشت سال
دفاع مقدس را مدیریت کردند با مشکلات مواجه شوند و افراد و کسبه ای که شرایط مالی خوبی دارند به مردم کمک و با

انصاف رفتار کنند، به فقرا کمک کنیم و با همت و همکاری یکدیگر مشکلات حل شدنی است. وی افزود: برای گشایش مشکلات
نباید از غرب انتظار کمک و یاری داشت. آنها امتحان خود را پس داده اند. یک نمونه آن برجام بود که البته حداقل حسنی که

داشت این بود که نقاب را از چهره آمریکا کنار برد و ما واقعیت آمریکا را دیدیم. همانطور که مقام معظم رهبری پیش تر
فرموده بودند زیر دستکش مخملی آمریکا دست چدنی وجود دارد. سردار حاجی زاده با تاکید بر استفاده از ظرفیت های داخلی

گفت: بزرگترین ظرفیت کشور جوانان هستند که باید از آنها استفاده کنیم و ما اگر از نیروهای جهادی و با گذشت مثل شهید
جاویدی استفاده کنیم کاملا می توانیم بر مشکلات فائق آییم. مسئولی که امروز برای مسئولان رده بالا شرط می گذارد و می
گوید باید فلان کار انجام شود والا چنان و چنان می شود او خودش عرضه انجام کار را ندارد و باید کنار گذاشته شود. فرمانده

نیروی هوافضای سپاه با اشاره به تقسیم بندی های جناحی، خاطرنشان کرد: یکی از مشکلات ما همین تقسیم بندی های
سیاسی است که می بایست بعد از دوران انتخابات آن را رها کنیم و به فکر گشایش مشکلات جامعه باشیم. وی با اشاره به

پیشرفتهای بخش های نظامی کشور، گفت: وقتی گفته می شود در فلان توانمندی نظامی ما جزو 5 کشور جهان هستیم و یا در
بخش دیگری اولین کشور جهان هستیم، اینها کارهای کوچکی نیستند، پیشرفتهای نظامی بسیار سخت تر و پیچیده تر از بخشهای

غیر نظامی است و اگر دشمن می توانست مثل حوزه های دیگر ما را متوقف می کرد. سردار حاجی زاده با اشاره به
پیشرفتهای صنعت موشکی، افزود: امروز چندین هزار نفر در بخش های تحقیقاتی موشکی مشغول کار هستند، چندین هزار
نفر در بخش های عملیاتی موشکی کار می کنند. چرا کار به این شکل پیش می رود؟ چون مدیران با حساب و کتاب انتخاب
شده اند و با زد و بند بالا نیامده اند. باید مسئولان تصمیم ساز دولت و مجلس بروند سراغ شهید جاویدی ها و بنده قول می

دهم اگر این اتفاق بیفتد مثل بخش دفاعی، مشکلات اقتصادی کشور نیز حل خواهد شد. فرمانده نیروی هوافضای سپاه ادامه
داد: حضرت آقا فرمودند هر کسی در جمهوری اسلامی در هر جایی که کار می کند آن را مرکز جهان بداند. بر این اساس باید
کارها را بدرستی انجام دهیم و دست به دست هم دهیم تا از مشکلات عبور کنیم. ما در زمانیکه دوستانمان خالی بود توانستیم
بعد از گذشت یکسال به پیروزی های بزرگی دست پیدا کنیم و بر صدام که از طرف همه دنیا حمایت می شد غلبه کنیم، حال
چه اتفاقی افتاده که در حوزه اقتصادی دچار مشکل شده ایم؟ وی با تاکید مجدد بر اهمیت انتخابات، گفت: بسیاری از افراد
قانونگذار کشور و اعضای شورای شهر، افراد شاخصی نیستند. مطمئن باشید کسی که با چلوکباب رای می آورد به کمترین
قیمت ملت و کشور را خواهد فروخت و از این جهت مقوله انتخابات از اهمیت بالایی برخوردار است. سردار حاجی زاده در

پایان تاکید کرد: بارها از بنده سوال می شود چرا حضرت آقا ورود نمی کنند و فلانی را عزل نمی کنند؟ بنده در جواب می
گویم که رهبری بارها فرموده اند که به رای مردم احترام می گذارد. ما خودمان کار را ضعیف انجام می دهیم و انتظار داریم

رهبری آن را برکنار کند! باید دقت کنیم بهترین ها را انتخاب کنیم و آنها نیز بهترین ها را انتخاب کنند و زد و بند ها را کنار
بگذارند تا انشاءاالله بتوانیم از این پیچ تاریخی عبور کنیم.

[1] سپاه پاسدارانبرچسب ها: 
[2] تحریم
[3] جنگ
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